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PROTOKÓŁ NR XXXIII/17 SESJI RADY GMINY REŃSKA WIEŚ  

W DNIU 23 SIERPNIA 2017 ROKU 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie oraz stwierdzenie prawomocności obrad sesji Rady Gminy Reńska Wieś. 

2. Informacja z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Reńska Wieś. 

3. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Gminy. 

4. Informacja z działalności międzysesyjnej Komisji Stałych Rady Gminy. 

5. Przedstawienie stanu przygotowania jednostek oświatowych do nowego roku szkolnego 

6. Głosowanie nad projektami uchwał: 

- w sprawie zmiany budżetu gminy Reńska Wieś na rok 2017; 

- w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy Reńska Wieś;  

- w sprawie nawiązania współpracy z Gmina Nógrad na Węgrzech; 

- w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w obrębie Radziejów stanowiącej własność 

Gminy Reńska Wieś;  

- w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w obrębie Większyce stanowiącej własność 

Gminy Reńska Wieś; 

- w sprawie sprzedaży lokalu użytkowego w budynku komunalnym położonym w Reńskiej 

Wsi stanowiącym własność Gminy Reńska Wieś ; 

- w sprawie nadania nazwy ulicy w Mechnicy; 

- w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego dla Gminy Reń-

ska Wieś na lata 2017-2022 

- w sprawie rozpatrzenia skargi na Kierownika Gminnego Ośrodka  Pomocy Społecznej w 

Reńskiej Wsi; 

7. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

8. Zapytania i interpelacje. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Obecnych 14 radnych ze statutowego składu 15 radnych. Nieobecna Radna Wiśniewska. 

Ad. 1 Przewodniczący Rady Gminy Reńska Wieś K. Flegel  - Otwarcie, stwierdzenie 

prawomocności obrad XXXIII sesji Rady Gminy Reńska Wieś.  

Ad. 2 Wójt M. Wojciechowski - sprawozdanie z pracy Wójta Gminy Reńska Wieś za okres od  

29 czerwca do 23 sierpnia 2017r. (załącznik nr 1)  

Informacja uzupełniająca do załącznika nr 1: Konferencja nt. gazyfikacji Opolszczyzny –Wójt 

poinformował o budowanym rurociągu tranzytowym przechodzącym przez Gminę Bierawa i gminę 

Cisek, pozostała część województwa nie ma możliwości gazyfikowania. W miejscach, gdzie 
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zdiagnozowane będzie duże zapotrzebowanie na gaz płynny, można będzie postawić kontener 

 z gazem. W rejonie Gminy Reńska Wieś były dwie firmy zainteresowane ta tematyką, Firma 

Betafence i Kamet. Spółka Polska Gazownictwa proponuje włączenie jakiegoś podmiotu  

publicznego np. GOK, UG, trzeba to jeszcze przeliczyć. O ile zainteresowanie ww. Firm będzie 

aktualne, to na zaplanowanym kolejnym spotkaniu z Przedstawicielami Spółki, temat powstania 

małej infrastruktury w naszym rejonie będzie poruszany. W centrum działalności gospodarczej 

Reńskiej Wsi, gdzie odbiorcą będą duże firmy, jest szansa na inwestycję. Budowanie sieci 

rozdzielczej dla pojedynczych domostw, gdzie zużycie gazu jest znikome, jest dla firmy 

nieopłacalne.   

Radna V. Nabrdalik: zapytanie, czy Tylko Reńska Wieś jest brana pod uwagę? 

Wójt - M. Wojciechowski – odp. tak, potrzebne jest skoncentrowane zapotrzebowanie na gaz. Na 

dzień dzisiejszy zapotrzebowanie osób indywidualnych jest za małe, aby inwestycja była opłacalna.  

Informacje uzupełniające do załącznika nr 1 (Sprawozdanie z pracy Wójta za okres 29.06-

23.08.2017):  

- K-Koźle- Subregion – podpisanie umowy. Wniosek o dofinansowanie do remontu Gminnego 

Ośrodka Kultury nie dostał akceptacji. Odwołanie zostało napisane.  

- Konferencja nt. gazyfikacji Opolszczyzny – Przetarg kanalizacji sanitarnej w Łężcach – wpłynęły 

dwie oferty, wybrana została tańsza oferta na kwotę 3,6 mln, zgodna z kwotą zabezpieczoną  

w budżecie. 

- Zakład Energetyczny Opole. Wykorzystanie amortyzacji za 2017-2018 rok. – W budżecie wpisane 

są 3 zadania inwestycyjne: 1. wykonanie oświetlenia w Gierałtowicach, 2. doświetlenie przejścia dla 

pieszych w Mechnicy 3. doświetlenie przejścia dla pieszych w Długomiłowicach. Trwają rozmowy  

z Zakładem Energetycznym, aby te zadania inwestycyjne były wykonane w ramach składki 

amortyzacyjnej za 2017 i 2018 rok.  

- Interwencja śmieci Dębowa -  Sprawa odpowiedzialności za śmieci pomiędzy Polskim Związkiem 

Wędkarskim i Gminą w przyszłym sezonie wymaga innego rozwiązania. Obecnie generuje konflikty 

i spory. 

Dodatkowo Wójt M. Wojciechowski: 

- zaapelował do Sołtysów o przemyślane wnioski na realizację Funduszu Sołeckiego w 2018 roku. 

Nie będzie zgody na wyjazdy i konsumpcję. Priorytet mają te projekty, które pozostawiają coś 

trwałego w sołectwie. Integracja jest ważna, jednak nie może być celem głównym funduszu.  

W pierwszej kolejności należy zadbać  np. o utrzymanie zieleni, chodniki. Pozostała część może 

zostać przeznaczona na integrację.  
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- zaprosił na uroczyste podpisanie umowy partnerskiej z Gminą Nógrad na Węgrzech. Termin:  

22 -25.08.2017. Ilość miejsc: 25, z tego 6 miejsc jest przeznaczonych dla Sołectwa Poborszów.  

- poinformował radnych, że OSP Większyce mają dostać nowy samochód. Należy dokładnie 

sprawdzić wymiary samochodu, aby ustalić o ile i czy w ogóle jest potrzebne pogłębianie garażu. 

Wstępne informacje z Opola sugerują wysokość samochodu 3,15 m. Decyzja co do pogłębienia 

garażu jeszcze nie zapadła.   

Sołtys Większyce M. Matuszewski – sugerował, aby mailem wysłać zapytanie w sprawie dokładnych 

wymiarów lub poprosić o zamontowanie anteny w innym miejscu.  

Wójt M. Wojciechowski  - odp. we wtorek będzie wiadomo, jeden z samochodów będzie już do 

odbioru. 

Dodatkowo Wójt M. Wojciechowski: 

- poinformował że Gmina nie zakwalifikowała się do dofinansowania dróg dojazdowych do gruntów 

rolnych w Łężcach i Długomiłowicach. Wnioski na dofinansowanie tych dróg złożone zostaną  

ponownie w roku przyszłym z większym udziałem gminy. Zmiana zasad przyznawania dotacji 

spowodowała, że i Gminy Rolnicze i Gminy Miejskie mogą uzyskać dofinansowanie. Dodatkowo 

odpadł jeden punkt  bo skończyła się opłata za wyłączenie gruntu z funduszy rolnych za obwodnicę 

miedzy Reńska Wsią z Większycami.  

- poinformował o częściowym zakwestionowaniu przez Nadzór Wojewody uchwały miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla Długomiłowic. Za nieważny stwierdzony został zapis 

który mówi o tym, ze nie ma zjazdów na drogę krajową oraz został wyłączony plan dla trzech 

terenów w Długomiłowicach, obszar po RSP, obszar naprzeciw silosów od Pana Teistra i jedna 

prywatna działka. Plan zagospodarowania dla Długomiłowic zostaje w takiej postaci w jakiej jest,  

z wyłączeniem w/w obszarów. W razie chęci inwestowania na tych działkach, jest taka możliwość  

w drodze decyzji o warunkach zabudowy. 

 - poinformował o licznych uwagach Nadzoru Wojewody dot. uchwały miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla Reńskiej Wsi. Uchwała została w całości uchylona. Pan 

Kołosionek, autor planu zgodnie z sugestiami Nadzoru Wojewody naniósł poprawki,  uaktualniony 

plan został wyłożony, termin wyłożenia mija w ostatnią środę września. Propozycja kolejnej sesji na 

ostatni czwartek września, w celu podjęcia poprawionej uchwały miejscowego planu dla Reńskiej 

Wsi.  

- poinformował o decyzji Ministerstwa dot. wyłączenia gruntów z produkcji rolnej w Większycach. 

Ministerstwo nie zgodziło się na wyłączenie prawie 80 % wnioskowanych gruntów. Trwa naniesienie 

tych działek na plan. Sprawa będzie przekazana do komisji.  
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Ad. 3 Przewodniczący Rady Gminy Reńska Wieś K. Flegel  - sprawozdanie z pracy za okres od  

29 czerwca do 23 sierpnia 2017r.  

8-9 lipca  – udział w uroczystościach Święta Herbowego; 

22-24 lipca – udział w obchodach 10-lecia partnerstwa OSP Poborszów i OSP Nógrad; 

21 sierpnia – udział w Komisji Finansowo-Gospodarczej; 

8 lipca  - wpłynęło pismo OSP Mechnica Kamionka z prośbą o dofinansowanie zakupu samochodu 

w wysokości 400 tys., pozostałą część OSP zorganizuje we własnym zakresie, łączny koszt 

samochodu 800 tys. zł.  

16 sierpnia - pismo ZSP Pokrzywnica – pismo dot. wprowadzenia do budżetu w roku przyszłym 

remontu dachu kwota 130 tys. zł 

21 sierpnia – pismo ZSP Reńska Wieś w sprawie remontu budynku szkolnego nr 2. Wysokości 

kosztów w piśmie nie podano.    

21 sierpnia – wpłynęła Informacja z wykonania budżetu Gminy Reńska Wieś za I półrocze 2017 rok.  

23 sierpnia odesłano odpowiedź na wniosek posła na sejm - Pawła Grabowskiego dotycząca 

informacji publicznej, dotyczącej statystyki pracy rady, radnych z dwóch ostatnich lat. 

 

Ad. 4  Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej – K. Olszowka -  sprawozdanie  

z posiedzenia komisji w dniu  21 sierpnia 2017 roku. Temat posiedzenia: zaopiniowanie projektów 

uchwał na posiedzenie sesji. Komisja rekomenduje uchwały do przyjęcia.  

Przewodniczący Komisji Społeczno – Oświatowej - J. Greinert – sprawozdanie z posiedzenia 

komisji w dniu  22 sierpnia 2017 roku. Temat posiedzenia: przygotowanie placówek oświatowych 

roku szkolnego 2017/2018. Komisja stwierdza, że placówki są przygotowane do nowego roku 

szkolnego.   

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - I. Mainka – sprawozdanie z posiedzenia komisji  

w dniach 29 czerwca i 5 lipca. Tematy posiedzenia Komisji w dniu 29.06 - analiza wniesionych 

skarg i wniosków przez mieszkańców Gminy w latach 2015/2016. Temat posiedzenia 5 lipca: 

rozpatrzenie skargi wniesionej na Kierownika GOPS w Reńskiej Wsi. Komisja nie dopatrzyła się 

zaniedbań ze strony Kierownika GOPS. Uzasadnienie zostanie odczytane przed podjęciem uchwały.   

Przewodniczący Rady Gminy- K. Flegel: -  otwarcie dyskusji nad sprawozdaniami. 

Radny- J. Domin – uwagi w kwestii gazyfikacji - Bez gazyfikacji rozwoju nie będzie, Radny nie 

zgadza się z faktem, że mieszkańcy nie będą brali udziału w gazyfikacji. Z własnego doświadczenia 

przytacza fakt, ze podczas  tworzenia sieci gazowych 80 % budynków się włączyło. Większe zużycie 

gazu było na cele mieszkalne, niż na cele przemysłowe. Sugeruje przygotowanie ankiet, które 

zgadają potrzeby mieszkańców.  

Wójt M. Wojciechowski - na dzień dzisiejszy brak jest możliwości technicznych. W pobliżu nie ma 
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gabarytowych rur, do których można byłoby się podłączyć. Spółka rozważała 2 lata temu 

doprowadzenia rurociągu z Koźla do dwóch firm w Reńskiej Wsi, jednak inwestycja była 

nieopłacalna. Istnieje możliwość kontenerowych stacji gazu. Jeżeli zbierze się grupa ok 50 

zainteresowanych osób, to zorganizuje się spotkanie z przedstawicielami Spółki z Opola  

z mieszkańcami, na których sprawa może zostać omówiona.   

Radny - J. Domin –  nasze tereny inwestycyjne bez gazu skazane są niebyt. Inwestor pójdzie tam, 

gdzie będzie gaz. W Polskiej Cerekwi była rozważana kwestia gazyfikacji. Nitka Maciowakrze – 

Głubczyce  k. Baborowa ma duży zapas gazu. Trzeba rozmawiać, czy włączy się Polska Cerekiew, 

Pawłowiczki, to może być szansa dla Gm Reńska Wieś.   

Wójt - M. Wojciechowski – należy patrzeć też na sytuację na świecie. Budowa drugiego gazociągu 

na dnie morza może spowodować, ze zasoby i dostęp do gazu będą sprawą nieaktualną.  Jest 

możliwość zaproszenia przedstawicieli Firmy do gminy na którąś sesję, w celu omówienia problemu. 

Sołtys Większyce  - M. Matuszewski – mówimy o ekologii, od września węgiel drożeje, ludzie będą 

kupować niskogatunkowy. Trzeba iść do przodu, gaz jest potrzebny. 

Wójt -  M. Wojciechowski – Sejmik przygotowuje uchwałę antysmogową, będzie zakaz palenia 

flotem, miałem. Uchwała jednak nie wskazuje, kto ma to egzekwować.   

Radny - J. Domin – kominiarz ma urządzenie do pomiarów. Węgiel odsiarczony parametry spełnia, 

jeżeli ktoś pali flotem lub miałem, wtedy parametrów nie spełnia i dostaną zakaz palenia. Kominiarz 

może zrobić wydruk z pełna analizą. Ludzi trzeba przymusić. U nas są przepisy za przekroczenie 

emisji są, tylko nie mamy ich skutecznego egzekwowania. Radny zaapelował o ponowne 

przeanalizowanie planów zagospodarowania przestrzennego, ponieważ połowa tego planu to 

marnotrawstwo. Ile hektarów ziemi trzeciej klasy przeznaczono pod drogi. Tam były całe ciągi 

projektowane. To jest zmiana układu działek. Jeżeli to zostanie wprowadzone, to narobimy kosztów 

związanych z budową uzbrojenia, podział będzie sztuczny, ludzie w przyszłości i tak będą 

występowali do włączenie do drogi krajowej. Ulica Naczysławska, Główna,  Projektant naniósł tam 

dużo ciągów komunikacyjnych. Ulica główna w stronę kościoła w kierunku Polskiej Cerekwi. 

Projektuje dwa ciągi nowe, prawa strona i lewa strona. Dwie drogi prawie kilometr. To są koszty. 

Wójt -  M. Wojciechowski – w niektórych przypadkach są wyrysowane drogi, ale układy drogowe 

nie są rozwiązane, to są tereny. Na etapie planu nie da się uzyskać z Generalnej Dyrekcji zgody na 

włączenie drogi. To jest postepowanie administracyjne w konkretnym przypadku.  

Radny - J. Domin –Wójt, Starostwo, Drogi Wojewódzkie na włączenie, wydaje decyzję na konkretną 

działkę. Tu jest ta sama procedura. Nie można narzucać, budowania niepotrzebnych  dróg.   

Apel o zastanowienie nad tym co Radni robią. To jest pozbawione logiki. Sugestia, żeby 

zlikwidować część ciągów, zostawić jeden główny, Projektant powinien podzielić to na działki, to 

dałoby pełny obraz. Pierwszym punktem planu jest uporządkowanie. Podzielenie na działki 

spowodowałoby uporządkowanie.  
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Wójt M. Wojciechowski – podzielenie na działki jest ryzykowne. Na terenie wiejskim nie ma 

potrzeby aż tak precyzyjnego podziału. Precyzyjne określenie w planach ma swoje zalety, ale 

bardziej na terenach miejskich w strefie ściśle zabudowanej. Na terenach wiejskich, przestrzeni jest 

dużo i trzeba mieć trochę więcej swobody.  

Radny - J. Domin – przypomniał, że Projektant określił koszt na Długomiłowce w wysokości 40 mln. 

Nas już dzisiaj nie stać prawie na nic. Jak nie dostaniemy pieniędzy to nie robimy nic. Starsze osoby  

nie chodzą do  Domu Kultury w Reńskiej Wsi, bo schody są za strome. A nie ma pieniędzy na windę. 

Ośrodki Zdrowia też należałoby zrobić, nie ma podjazdów, prawidłowych wejść. 

Wójt M. Wojciechowski – windy w Ośrodkach to nie zadanie gminy. Fundusz powinien wymusić na 

lekarzach rozwiązanie tego problemu. A winda w GOKU jest projektowana.  

 

Radna V. Nabrdalik: zapytanie: czy na ostatnich posiedzeniach Czystego Regionu były poruszane 

kwestie dotyczące naszej Gminy? 

Wójt M. Wojciechowski – odpowiedź: w naszej gminie jest 20 % więcej odpadów w przeliczeniu na 

mieszkańca niż w pozostałych gminach. Zarząd robi wszystko, żeby kwota 12,50 się w przyszłym 

roku nie zmieniła. Każdy samochód jest ważony przed i po, posiada GPS, wszystko jest precyzyjnie 

kontrolowane. Wszystkie odpady zielone i odpady wielkogabarytowe są odbierane, bez względu na 

ilość. Za to mieszkańcy nie płaca. Przetarg na Gminę Reńska Wieś został otwarty, jednak będzie 

unieważniony. W planach jest ogłoszenie drugiego przetargu ze zliberalizowanymi zapisami. 

Centrum do polowy 2018 roku ma być gotowe.   

Radny J. Domin: stwierdzenie: Nie ma ludzi do pracy, ponieważ cały załadunek idzie ręcznie. Za 

odpady wielkogabarytowe powinna być zbierana opłata. Kupując buble, ludzie generują 

niepotrzebne odpady. Ludzie się skarżą, że za wodę, ścieki i kanalizację płacą ponad 200 zł.  

Wójt M. Wojciechowski – odp. za wodę i ścieki mamy jedne z najniższych opłat w kraju. 

 

Sołtys Większyc - M.Matuszewski: zapytanie: dlaczego planu zagospodarowania dla Większyc nie 

będzie się opłacało robić? To spowoduje, ze wioska jest skazana na wymarcie.  

Wójt M. Wojciechowski –  odp. Jeżeli nie ma planu, to buduje się w drodze warunkach o zabudowę.  

80 % terenów ma być wyłączone. Musimy najpierw zobaczyć które tereny zostaną wyłączone. 

Uchwalenie planu dla terenów już zabudowanych nie ma sensu.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Reńska Wieś K. Flegel  - zarządzenie 10 minutowej przerwy. 

Przewodniczący Rady Gminy Reńska Wieś K. Flegel   - Wznowienie obrad. 

 

Ad. 5  - Wójt J. Domek - Przedstawienie stanu przygotowania jednostek oświatowych do nowego 

roku szkolnego. Obiecane środki na klasopracownie, jeszcze do Gminy nie dotarły. Szkoły oraz 
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urząd Gminy z własnych środków przygotowały się do nowego roku szkolnego. Dyrektorzy brali 

udział w szkoleniach, potem wiedzę przekazali nauczycielom. Wszystkie szkoły są przygotowane, 

spływają podręczniki. We wszystkich szkołach wykonano malowanie sal, wymianę oświetlenia, 

drobne remonty, przeszklenie w szkole w Większycach, Najmniej w Długomiłowicach, tylko prace 

malarskie i porządkowe, szkoła jest przygotowana. Grono nauczycieli się powiększy. Nauczycieli 

fizyki i chemii będą zmuszeni jeździć po kilku szkołach. Stan przygotowania placówek oceniony jest 

na ocenę dobry z plusem.  

Przewodniczący Rady Gminy Reńska Wieś - K. Flegel   - otwarcie dyskusji: 

Radny  - J. Domin – zapytanie: kto odpowiada za stan techniczny obiektów? Radny nie zgadza się  

z opinią Zastępcy Wójta, ze szkoły są dobrze przygotowane. Zdaniem radnego szkoła Długomiłowi-

ce jest zdewastowana i zaniedbana, posiada konstrukcyjne pęknięcia z osiadania budynku. Jako do-

wód przedstawił zdjęcia zniszczeń. Konserwatorom proponuje zrobić badania wysokościowe w wy-

sokości 150 zł. Należy wziąć pod uwagę wysoki poziom wody gruntowej.   

Wójt - J. Domek – odp. za stan techniczny odpowiada gmina, Dyrektor ma szkołę we władaniu, 

szkoła jest ubezpieczona. Rynny zostaną uzupełnione. Jednak problemem jest systematycznie demo-

lująca mienie szkoły młodzież. 

 

Sołtys Większyce:  zapytanie: czy korytarz i klatka schodowa w szkole w Większycach tez będzie 

zrobiona, wykafelkowana? 

 Wójt J. Domek – odp. korytarz dół jest już robiony, na klatkę schodową brak jest na razie środków 

finansowych. Wejście do szkoły będzie przeszklone. Kolejny etap remontów, w kolejnym budżecie. 

 

Radny J. Majnusz -  zapytanie: czy Ministerstwo pytało Gminę, ile kosztuje przystosowanie szkół do 

nowego systemu? 

Wójt J. Domek –  odp. Ministerstwo nie pytało,  koszty samodzielnie skalkulowali. Pani Minister 

zapewniała, że samorządy nie zostaną same, że dostaną środki na klasopracownie, jednak do dnia 

dzisiejszego takie środki nie wpłynęły. Wystosujemy pismo do Ministerstwa o rekompensatę za 

poniesione koszty.  

 

Ad. 6  Głosowanie nad projektami uchwał 

UCHWAŁA NR XXXIII/197/17 w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 2017 

Przewodniczący Rady Gminy - K. Flegel:  oddanie głosu Skarbnik Gminy- R. Słociak,  

Skarbnik Gminy - R. Słociak,  - omówienie projektu uchwały  

Przewodniczący Rady Gminy- K. Flegel -  odczytanie projektu uchwały, otwarcie dyskusji, brak 

pytań, głosowanie nad uchwałą. W głosowaniu brało udział 14 radnych.  (ZA – 14, PRZECIW - 0  

WSTRZYMUJĄCE – 0). Uchwała została jednogłośnie przegłosowana. 
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UCHWAŁA NR XXXIII/188/17 w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Reńska Wieś  

Przewodniczący Rady Gminy- K. Flegel odczytanie projektu w/w uchwały, głosowanie nad uchwałą. 

W głosowaniu brało udział  14 radnych.  (ZA – 13, PRZECIW -0,  WSTRZYMUJĄCE – 1 głos 

Radny Domin). Uchwała została przegłosowana większością głosów. 

. 

UCHWAŁA NR XXXIII/189/17  w sprawie nawiązania współpracy z Gmina Nógrad na Wę-

grzech; 

Przewodniczący Rady Gminy- K. Flegel odczytanie projektu uchwały, otwarcie dyskusji, brak pytań. 

Głosowanie nad uchwałą. W głosowaniu brało udział 14 radnych.  (za – 14, przeciw - 0  

wstrzymujące – 0). Uchwała została jednogłośnie przyjęta. 

 

UCHWAŁA NR XXXIII/190/17 w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w obrębie 

Radziejów stanowiącej własność Gminy Reńska Wieś. 

Zastępca Przewodniczącego Rady J. Majnusz – odczytanie projektu uchwały, otwarcie dyskusji 

Radny J. Domin -  zapytanie, czy to działka pod zabudowę, czy działka rolna? Czy nie jest to działka 

budowlana, nie powinna być oznaczona jako B?   

Wójt- M. Wojciechowski – to działka, która nie będzie zabudowana. To będzie pas ochronny do 

części zabudowanej. Pan Króll będzie budował chłodnię. W planie zagospodarowania to jest teren 

zielony, jako pozycja R, nie można działki sprzedać jako B.  

Radny J. Domin – Jeżeli jest R, to nie obowiązują 4 metry, nieprawdą jest konieczność poszerzenia.  

Zastępca Przewodniczącego Rady J. Majnusz  - Głosowanie nad uchwałą. W głosowaniu brało udział 

14 radnych.  (za – 14, przeciw - 0  wstrzymujące – 0). Uchwała została jednogłośnie przyjęta 

 

UCHAŁA NR XXXIII/191//17 w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w obrębie Więk-

szyce stanowiącej własność Gminy Reńska Wieś 

Zastępca Przewodniczącego Rady K. POgodzik – odczytanie projektu uchwały, otwarcie dyskusji 

Radny- J. Domin  - gdzie to jest?  

Wójt- M. Wojciechowski  - działka rolna w Większycach przed torami jadąc w stronę Komorna. 

Działka będzie sprzedana w drodze przetargu. 

Zastępca Przewodniczącego Rady K. Pogodzik  - Głosowanie nad uchwałą. W głosowaniu brało 

udział 14 radnych.  (za – 14, przeciw - 0  wstrzymujące – 0). Uchwała została jednogłośnie przyjęta 

 

UCHWAŁA NR XXXIII/192/17 w sprawie sprzedaży lokalu użytkowego w budynku komunal-

nym położonym w Reńskiej Wsi stanowiącym własność Gminy Reńska Wieś; 
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Zastępca Przewodniczącego Rady K. Pogodzik – odczytanie projektu uchwały, otwarcie dyskusji. 

Radny - J. Domin  - zapytanie: czy lokal będzie sprzedane w ramach przetargu? To jest rehabilitacja? 

Lokal został wyceniony? 

Wójt - M. Wojciechowski – odp.: to parter budynku rehabilitacji. Najemcy można sprzedać bez 

przetargu. Uchwała mówi, że najemca nie może się też zwracać o ulgę, jeżeli prowadzi działalność 

gospodarczą. Lokal wyceniony na 100 tys. Zł. 

Radny - J. Domin   - stwierdzenie: to 800 zł/ m2, bardzo niska cena. 

Wójt - M. Wojciechowski -  odp. Przedsiębiorca chce się rozwijać i inwestować w usługi dla 

mieszkańców, tego typu usługi są potrzebne. Są gminy które stosują specjalne preferencje na tego 

typu usługi. 

Radny - J. Domin   - stwierdzenie: gdyby przedsiębiorca kupił cały budynek, wtedy by o niego dbał. 

Kupują tylko parter, zostawiamy piętro i poddasze. Tam będą potrzebne remonty. 

Wójt - M. Wojciechowski – odp. w razie remontów będzie partycypacja kosztów, tak jak  

w innych Ośrodkach Zdrowia, np. Poborszów, Reńska Wieś. Jesteśmy w kontakcie z lekarzami. 

Jeżeli do remontu dachu zorganizują połowę kosztów, to pozostałą część Gmina pokryje.  

Radny - J. Domin – stwierdzenie: w przypadku kosztów remontu np. w wys. 1 mln zł.  lekarze nie 

nazbierają 500 tys. A potrzeba remontów jest bardzo duża. Chorzy przy ośrodkach nie mają gdzie 

zaparkować, mają problem z podjazdem. Winda dla GOKu kosztuje ok 30 tys.  

Wójt - M. Wojciechowski – odp. problem parkingów jest wszędzie. Lekarze prowadzą działalność 

gospodarczą, nie możemy dla prowadzących działalność kupować windy. Dla GOKu jest 

przygotowywany projekt windy.  

Zastępca Przewodniczącego Rady K. Pogodzik  - Głosowanie nad uchwałą. W głosowaniu brało 

udział 14 radnych.  (za – 14, przeciw - 0  wstrzymujące – 0). Uchwała została jednogłośnie przyjęta 

 

UCHWAŁA NR XXXIII/193/17 w sprawie nadania nazwy ulicy w Mechnicy; 

Przewodniczący Rady K. Flegel – zapytanie do Radnych i Sołtys Mechnicy jaka nazwa ulicy ma być 

wpisana do uchwały,  

Radny J. Greiner – odp. ul. Promowa. 

Sołtys Mechnicy  - K. Gabor: odp. Albo ulica Józefa.  

Wójt- M. Wojciechowski  - odp: lepiej unikać tego typu nazw. 

Przewodniczący Rady K. Flegel  - odczytanie projektu w/w uchwały  

Głosowanie nad uchwałą. W głosowaniu brało udział 14 radnych. (za – 14, przeciw - 0  

wstrzymujące – 0). Uchwała została jednogłośnie przyjęta 

 

UCHWAŁA NR XXXIII/194/17 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony Zdrowia  

Psychicznego dla Gminy Reńska Wieś na lata 2017-2022 
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Przewodniczący Rady K. Flegel – odczytanie projektu w/w uchwały, oddanie głosu Pani Sekretarz: 

Sekretarz Gminy Maria Zaniewska -  omówienie w/w programu. 

Radny - J. Domin – zapytanie: kto to będzie cały ten program koordynował? 

Wójt- M. Wojciechowski – odp. w problemach tego typu pomaga Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej  

Radny - J. Domin – stwierdzenie: program obejmuje tylko osoby wymagające leczenia 

ambulatoryjnego, jednak jest dużo osób potencjalnie zagrożonych. 

Wójt- M. Wojciechowski – odp. dopóki nie ma oficjalnego zgłoszenia to nie ma żadnych możliwości 

działania.  

Wójt- J. Domek – każda placówka oświatowa ma program wychowawczy. W naszej gminie nie ma 

dużo przypadków chorób psychicznych.   

Głosowanie nad uchwałą. W głosowaniu brało udział 14 radnych.  (za – 14, przeciw - 0  

wstrzymujące – 0). Uchwała została jednogłośnie przyjęta 

 

UCHWAŁA NR XXXIII/195/17 w sprawie rozpatrzenia skargi na Kierownika Gminnego 

Ośrodka  Pomocy Społecznej w Reńskiej Wsi; 

Przewodniczący Rady K. Flegel – odczytanie projektu w/w uchwały, oddanie głosu Przewodniczącej 

Komisji Rewizyjnej I Mainka: 

Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej I Mainka – odczytanie uzasadnienia 

Radny - J. Domin – zapytanie: czy ktoś sprawdził  prawidłowość danych podanych we wniosku. 

Skoro ktoś okłamał, a druga strona kwestionuje że tamten okłamał i nikt tego nie sprawdził? 

Wójt- M. Wojciechowski – odp. sprawa była zgłoszona na policję, w sytuacji kiedy otrzymaliśmy 

skargę, w której Pan napisał, że Pani składa fałszywe oświadczenia, Pani Kierownik zgłosiła sprawę 

do prokuratury i na policję o sprawdzenie. Policja przesłuchała i odmówiła wszczęcia.   

Przewodniczący Rady K. Flegel  Głosowanie nad uchwałą. W głosowaniu brało udział 14 radnych.  

(za – 14, przeciw - 0  wstrzymujące – 0). Uchwała została jednogłośnie przyjęta. 

 

Ad. 7 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady K. Flegel -   Głosowanie nad przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  (za – 14, przeciw - 0  wstrzymujące – 0). Protokół został 

jednogłośnie przyjęty.  

 

Ad. 8 Zapytania i interpelacje. 

Radny B. Ardeli – zapytanie czy było dochodzenie w sprawie ustalenia sprawcy przewrócenia wiaty 

przystanku na boisku. 
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Wójt- M. Wojciechowski – odp. Policja przeprowadziła dochodzenie, jednak nie ustaliła sprawcy. 

Wiata była ubezpieczona,  ubezpieczyciel zapłacił za nową wiatę.  

 

Radny - J. Domin – zapytanie: Kto się zgodził na demontaż bramek na boisku w Długomiłowicach. 

Mieszkańcy się skarżą.  

Wójt- J. Domek – odp. Dyrektor szkoły podjął decyzję, żeby na czas wakacji w związku z niebezpie-

czeństwem ewentualnej kradzieży, aluminiowe bramki zostały zdemontowane. Od września bramki 

znów pojawią się na boisku.  

Wójt- M. Wojciechowski  -  odp. Tam są inne bramki, wiec grać można.  

 

Sołtys Większyc – M. Matuszewski – zapytanie: Czy świetlica wiejska w Większycach będzie reak-

tywowana? Budżet sołecki się zbliża i trzeba byłoby wiedzieć jak pieniądze zagospodarować. Np. 

kupno telewizora.  

Wójt- M. Wojciechowski   -odp. były plany, żeby przenieść tam bibliotekę, ale po wizytacji w okaza-

ło się to niepotrzebne. Można kupić telewizor, ale musi być opiekun świetlicy, osoba odpowiedzialna 

za porządek na świetlicy.  

 

Sołtys  Reńskiej Wsi - J. Kowalski – zapytanie: Czy dziury będą klejone? Czy pasy na przejściach 

będą odmalowane? 

Wójt- M. Wojciechowski  - odp. W tym roku dziury będą klejone a część pasów będzie odmalowana.   

 

Radna - E. Barteczko – zaprosiła do udziału w Gminnych Dożynkach w Komornie, w dniach  2-3 

września 2017. 

Wójt- M. Wojciechowski   - zbiórka korowodu dożynkowego na ulicy kolejowej.   

 

Ad. 9 Przewodniczący Rady Gminy– K. Flegel – zakończenie obrad XXXIII sesji Rady Gminy. 

Obrady sesji zakończono o godz. 1615. 

 

Protokołowała: Anna Ludwig 

 


